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Градоначелник Београда Синиша Мали истакао је да ће приоритет у наредном периоду
бити да се Београд "спусти" на реке и да се крене у изградњу "Београда на води".

  

"Приоритет у наредном периоду биће да улепшамо променаду и да кренемо у изградњу
'Београда на води'“, каже је Мали.

  

  

Мали је на отварању Карневала бродова рекао да у будуће треба организовати већи
број оваквих и сличних манифестација, како би Београд угостио што већи број туриста.
Он је додао да ће тако и становници Београда моћи више да уживају на обалама Саве и
Дунава. 

  

Градоначелник је рекао да је од почетка године забележено 14 одсто више туриста него
прошле, а за 22 одсто повећан је број ноћења.

  

(Бета)

  

 1 / 1


